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BR.0002.9.2013       

P R O T O K Ó Ł  NR   XXXII/13 
Z XXXII SESJI RADY GMINY STARE BABICE 

która odbyła się w dniu 30 października 2013r. 
 
 
Miejsce obrad: Sala Konferencyjna w Urzędzie Gminy Stare 

Babice ul. Rynek 21 
Przewodniczący obrad: Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz   
Rozpoczęcie obrad:  godz. 14:00 
Zakończenie obrad: godz. 16:00 
Stan radnych:  15 
Obecnych na sesji:  15  
 
W sesji uczestniczyli: 
1. Krzysztof Turek    Wójt Gminy 
2. Marcin Zając    Zastępca Wójta 
3. Wiesława Wojtachnio   Sekretarz Gminy  
4. Irena Sotomska    Skarbnik Gminy  
5. Agata Zawadzka-Kowalska   Radca Prawny 
6. Agnieszka Senterkiewicz   Kierownik Referatu Geodezji i Gospodarki  

Nieruchomościami  
7. Paweł Turkot    Prezes GPK „Eko-Babice” Sp. z o.o. 
8. Agnieszka Cybulska    Członek Zarządu GPK „Eko-Babice” Sp. z o.o. 
9. Radni, sołtysi, goście   wg listy obecności   
 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz otworzył obrady XXXII sesji Rady Gminy 
Stare Babice, stwierdzając iż w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym 
Rada Gminy może obradować i podejmować uchwały. 
Powitał gości, sołtysów i radnych.  
 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz poinformował, że radni otrzymali porządek 
obrad. Spytał czy są wnioski do zmiany porządku obrad.  
 
Wójt złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad o rozpatrzenie projektu uchwały  
w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Stare Babice na lata 2013-
2024.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Wójta o rozszerzenie porządku 
obrad o punkt: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Stare Babice na lata 2013-2024  ” 

 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych. 
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Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wprowadza nowy punkt jako 18 w porządku 
obrad a pozostałe tematy zmieniają kolejność. 
 
Porządek obrad przedstawia się następująco:  
1. Otwarcie sesji. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Gminy. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych przez 

radnych. 
7. Informacja Wójta o złożonych oświadczeniach majątkowych przez osoby zobowiązane 

ustawą do składania oświadczeń majątkowych. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia  do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Stare Babice. 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze położonej w Lipkowie. 
10. Informacja o realizacji zadań oświatowych Gminy Stare Babice w roku szkolnym 

2012/2013 
a) podjęcie uchwały. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę  w sprawie przyjęcia aktualizacji 
Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy Stare Babice do roku 2020. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 
celowej dla Powiatu Warszawskiego Zachodniego z przeznaczeniem na  
organizację wypoczynku wakacyjnego dla dzieci ze środowisk polskich na Wschodzie. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w 
sprawie współfinansowania lokalnej linii uzupełniającej. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie inkasa oraz wynagrodzenia sołtysów za inkaso 
łącznego zobowiązania pieniężnego, podatków: leśnego, rolnego i od nieruchomości. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania radnego do składu Komisji Ochrony 
Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działalność Dyrektora I Gminnego 
Gimnazjum w Koczargach Starych. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Stare 
Babice  na 2013 rok. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Stare Babice na lata 2013-2024  

19. Zapytania radnych. 
20. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
21. Wolne wnioski i informacje 
22. Zakończenie obrad. 
 

3. Przyjęcie protokółu z XXXI sesji Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni otrzymali projekt protokółu z XXXI sesji 
Rady Gminy, nikt nie zgłosił uwag w związku z tym poddał go pod głosowanie. 
 
Radni jednogłośnie w głosowaniu jawnym przyjęli protokół z XXXI sesji Rady Gminy, przy 
obecności 14 radnych. 
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4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informację o działaniach podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym. Poinformował, że: 

− otrzymał pismo Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej dotyczące wsparcia 
finansowego w 2014 roku budżetu Komendy, w piśmie Komendant informuje, że jej 
budżet od 2009 roku pozostaje na niezmienionym poziomie, a nawet w roku 2013 został 
obniżony o 26 tys. zł, Komenda wystąpiła do wszystkich gmin z terenu powiatu 
warszawskiego-zachodniego, dofinansowanie Komendy umożliwi właściwe 
funkcjonowanie Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej w Błoniu, ponadto pozyskane środki 
finansowe chcą przeznaczyć na zakup umundurowania specjalnego (bojowego) dla 
strażaków oraz niezbędnego sprzętu i specjalistycznego wyposażenia, wykorzystywanego 
przy działaniach ratowniczo- gaśniczych – pismo  zgodnie z  art. 233 ustawy o finansach 
publicznych i art. 60 ustawy o samorządzie gminnym przekazał Wójtowi, 

− otrzymał pismo od mieszkańca Lipkowa w sprawie nadania nazwy ulicy - pismo na 
podstawie art. 30 ust.2 pkt 1 ustawy o samorządzie gminnym przekazał Wójtowi Gminy, 

− otrzymał od mieszkańców Wierzbina skargę skierowaną do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego na uchwałę Nr VIII/55/11 Rady Gminy z dnia 30 czerwca 2011 r.  
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Stare Babice – skargę zgodnie z art. 30 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym przekazał 
Wójtowi, 

− sporządził informację o złożonych oświadczeniach majątkowych przez radnych – temat 
ten jest w dzisiejszym porządku obrad, 

− otrzymał pismo od radnego Stanisława Lesisza dotyczące włączenia Go do składu Komisji 
Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa, w związku z tym na dzisiejszą sesję 
przygotował projekt uchwały, 

− uczestniczył w posiedzeniach: 
1) Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa, 
2) Komisji Oświaty, Spraw Społecznych. Kultury i Kultury Fizycznej 
3) Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu,  

− zwołał  wspólne posiedzenia Komisji w celu omówienia projektów uchwał do XXXII sesji 
Rady Gminy, 

− podjął działania do zwołania XXXII  sesji Rady Gminy, 

− w każdą środę pełnił dyżur w Urzędzie Gminy, na którym przyjmował interesantów. 
 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 
Wójt Gminy przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. Poinformował, że: 

− brał udział w  wojewódzkich ćwiczeniach obronnych "Mazowsze 2013",  

− brał udział w dorocznej debacie dot. bezpieczeństwa publicznego zorganizowanej przez 
Komendę Powiatową Policji,  

− odbył naradę z dyrektorem Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich ws. dróg 
wojewódzkich w naszej gminie,  

− brał udział w konferencji Urzędu Marszałkowskiego dot. planów rozwoju Województwa 
Mazowieckiego, 
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− uczestniczył w spotkaniu przedstawicieli firmy holenderskiej RDH, przedstawicieli 
Kampinoskiego Parku Narodowego, Starosty Powiatu Warszawskiego Zachodniego  
i przedstawicieli gmin, która dot. regulacji stosunków wodnych zlewni Rzeki Utraty  
i Kanału Łasica,      

− przeprowadził naradę z przedstawicielami Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania ws.  
rekultywacji wysypiska Radiowo,  

− uczestniczył w posiedzeniu Rady Nadzorczej GPK Eko-Babice sp. z o.o., 

− przeprowadził negocjacje ws. wykupu gruntu pod drogę gminną w Bliznem 
Łaszczyńskiego,   

− przeprowadził naradę ws. przeprowadzenia audytu energetycznego w obiektach 
gminnych,  

− brał udział w uroczystym otwarciu drogi powiatowej, ul. Mościckiego, która została 
gruntownie zmodernizowana ze środków Wojewody Mazowieckiego, Powiatu  
Warszawskiego Zachodniego  i naszej gminy. 

 
Wójt poinformował, że w okresie od 3 do 30 października 2013 r. Gmina zawarła 11 aktów 
notarialnych nabycia nieruchomości na cele publiczne. Łącznie w tym okresie Gmina nabyła 
odpłatnie 13 działek o powierzchni  2251 m²  za kwotę 134.732 zł  w tym:  
- 1 działkę pod budowę szkoły w Zielonkach Parceli, 
- 10 działek pod rów melioracyjny i ulicę Mizikowskiego we wsi Stare Babice, 
- po jednej działce pod drogę gminną w Koczargach Starych i w Borzęcinie Małym. 
Ponadto Gmina otrzymała darowiznę 11 działek o powierzchni 5500 m² pod budowę szkoły w 
Zielonkach od Agencji Nieruchomości Rolnych. W okresie międzysesyjnym Gmina zbyła 3 
działki: 
- działkę nr 626/11 w Borzęcinie Dużym o pow. 3953 m² za kwotę 1.788.420zł, 
- działkę nr 450/2 w Latchorzewie o powierzchni 660 m² za kwotę 546.612 zł, 
- działkę nr 618/11 w Borzęcinie Dużym o powierzchni 67 m² za kwotę 17.220 zł. spółce Eko-
Babice pod przepompownię. 
 
W dalszej części Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z podjętych zarządzeń w okresie 
międzysesyjnym tj. od 2 do 30 października 2013. Poinformował, że w tym okresie podjął 12 
zarządzeń, które realizowane są w sposób następujący: 
1) w sprawie nabycia nieruchomości na cel publiczny - nabył działkę o pow. 0,0500 ha za 

kwotę 99 980,00 zł, położoną we wsi Zielonki Parcele z przeznaczeniem na usługi celu 
publicznego; 

2) w sprawie wprowadzenia do stosowania Planu Obrony Cywilnej Gminy Stare Babice -  
wprowadził do stosowania nowoopracowany Plan Obrony Cywilnej Gminy Stare Babice, 
którym zobowiązuję kierowników komórek organizacyjnych Urzędu Gminy, podległych  
i nadzorowanych jednostek organizacyjnych, oraz społecznych organizacji ratowniczych 
do realizacji zadań obrony cywilnej; 

3) w sprawie zmiany zarządzenia nr 2/2013 dotyczącego wykonania uchwały budżetowej 
Gminy Stare Babice na 2013 rok w związku z uchwałą nr XXXI/314/13 Rady Gminy 
Stare Babice z dnia 2 października 2013 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare 
Babice na 2013 rok - zarządzenie realizowane w toku roku budżetowego 2013; 

4) w sprawie przeprowadzenia konsultacji z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie - ogłosił przeprowadzenie konsultacji 
projektu uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Stare Babice z organizacjami 
pozarządowymi na rok 2014, termin trwania konsultacji wyznaczył od 10 do 30 
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października 2013, wykonanie zarządzenia powierzył Kierownikowi Referatu Rozwoju  
i Promocji Gminy; 

5) w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2013 rok - dokonał zwiększenia  
w planie dochodów i planie wydatków o kwotę 7 210,00 zł., środki zostaną przeznaczone 
na opłacenie zasiłków stałych i składek ubezpieczenia zdrowotnego; 

6) w sprawie nabycia nieruchomości na cel publiczny - nabył działkę o pow. 0,0500 ha za 
kwotę 90 000,00 zł położoną we wsi Zielonki Parcele przeznaczoną pod usługi celu 
publicznego; 

7) w sprawie nabycia nieruchomości  na cel publiczny - nabył działkę o pow. 0,0500 ha za 
kwotę 90 000,00 zł położoną we wsi Zielonki Parcele przeznaczoną pod usługi celu 
publicznego; 

8) w sprawie nabycia nieruchomości na cel publiczny - podał do publicznej wiadomości na 
okres 21 dni wykaz nieruchomości  przeznaczonej do najmu  na okres 7 lat w drodze 
bezprzetargowej, wykaz dotyczy  działki położonej w Borzęcinie Dużym o pow. 232 m2, 
wysokość czynszu - 1400 zł (bez VAT); 

9) w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości gruntowej 
przeznaczonej do najmu - podał do publicznej wiadomości wykaz nieruchomości  
przeznaczonej do najmu  na okres 10 lat najmu w drodze bezprzetargowej, wykaz 
dotyczy  działki położonej w Wojcieszynie o pow. 100 m2 , wysokość czynszu 3 500 zł (bez 
VAT); 

10) w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości gruntowej 
przeznaczonej do obciążenia ograniczonym prawem rzeczowym w postaci użytkowania 
- podał do publicznej wiadomości  na okres 21 dni wykaz  z danymi o nieruchomości o 
pow. 1734 m2 w Babicach Nowych przeznaczonej do obciążenia ograniczonym prawem 
rzeczowym w postaci nieodpłatnego użytkowani, dotyczy nieodpłatnego ustanowienia na 
rzecz OSP Stare Babice prawa użytkowania nieruchomości na okres 99 lat; 

11)  w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonych 
do sprzedaży w drodze bezprzetargowej - podał do publicznej wiadomości na okres 21 
dni wykaz nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży  w drodze bezprzetargowej, wykaz 
dotyczy działki położonej w Lipkowie o pow. 12m2, wartość nieruchomości wynosi 
2 000zł (bez VAT)  

12) w sprawie nabycia nieruchomości na cel publiczny - nabył działki z przeznaczeniem pod 
drogę gminną: działkę o pow. 0,0149 ha za kwotę 8 940,00 zł położoną we wsi Borzęcin 
Mały, oraz działkę o pow. 0,0391 ha za kwotę 13 000,00 zł położoną we wsi Koczargi 
Stare.  

 
Następnie Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych  
na poprzedniej sesji. Poinformował, że Rada Gminy na XXXI sesji podjęła 5 uchwał, uchwały 
realizowane są następująco: 
1) uchwała  w sprawie nabycia gruntu od Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. 

Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Starych Babicach, 
- uchwała w trakcie realizacji, w przygotowaniu dokumenty do aktu notarialnego, 
którego sporządzenie przewidywane jest na początku listopada; 

2) uchwała   w sprawie sprzedaży nieruchomości oznaczonej nr ew. 618/11 położonej 
we wsi Borzęcin Duży w drodze bezprzetargowej, 
- uchwała zrealizowana, w dniu 23 października  sporządzono akt notarialny; 

3) uchwała   w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIX/301/13 z dnia 27 czerwca 2013r, 
- uchwała nie wymaga realizacji; 

4) uchwała   w sprawie  zmian w uchwale budżetowej Gminy Stare Babice na 2013 rok. 



Protokół Nr XXXII/13 

Strona 6 z 17 

- uchwała podlega realizacji w roku budżetowym 2013 r.; 
5) uchwała  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Stare Babice 

na lata 2013-2024, 
- uchwała podlega realizacji w roku budżetowym 2013 r. 

Ponadto poinformował, że działając zgodnie z art. 90 ustawy o samorządzie gminnym 
przedłożył Wojewodzie i objęte zakresem nadzoru Regionalnej Izbie Obrachunkowej uchwały 
z XXXI sesji Rady Gminy  w ciągu 7 dni od dnia ich podjęcia, a tym samym dochowałem 
ustawowego terminu. Na podstawie ustawy o ogłaszaniu aktów normatywnych przekazał 
uchwały z XXXI sesji Rady Gminy wymagające publikacji do Redakcji Dziennika Urzędowego 
Województwa Mazowieckiego celem ich opublikowania. 
 
Do przedstawionej informacji przez Przewodniczącego Rady i przedstawionego  
przez Wójta Gminy sprawozdania pytania zgłosili: 
 
Radny A. Kotwicki poprosił o rozszerzenie pierwszego punktu sprawozdania Wójta 
dotyczącego szkoleń, na czym mają polegać ćwiczenia. Poprosił także o rozszerzenie 
informacji dotyczącej melioracji.  
 
Radna B. Skrońska spytała czy na spotkaniu z Zarządem Dróg Wojewódzkich poruszany był 
temat remontu lub modernizacji ul. Sobieskiego.  
 
Radny L. Poborczyk spytał jakie grunty zostały zakupione pod drogę w Bliznem 
Łaszczyńskiego.  
 
Radny D. Sobczak spytał czy podjęto nowe decyzje w sprawie rekultywacji wysypiska.   
 
Wójt ustosunkował się do pytań następująco: 
1) odnośnie ćwiczeń obronnych Mazowsze 2013 poinformował, że jest to koordynacja 

wszystkich służb tzw. administracji specjalnych na szczeblu wojewódzkim, które tworzą 
zespoloną administrację Wojewody, co kilka lat musi się odbyć sprawdzenie 
funkcjonowania tych służb w przypadku zagrożeń typu kryzysowego i wojennego; 

2) odnośnie melioracji poinformował, że podejmowane są różne działania wspólnie ze 
Spółką Wodną i Referatem Ochrony Środowiska, ostatnio została dokonana lustracja 
odcinka Rowu Zaborowskiego od Klaudyna poprzez lasy Kampinoskiego Parku 
Narodowego do stawu w Lipkowie, ten odcinek nie był kilkanaście lat konserwowany, 
uzyskana została zgoda Kampinoskiego Parku Narodowego i będą podejmowane 
działania, podobnych działań wymaga odcinek roku Z-7 od przepustu przy ul. Akacjowej, 
gdzie pewien mieszkaniec tamuje rów, nie jest to działanie bobrów.  

3) odnośnie drogi nr 718 ul. Sobieskiego poinformował że sprawa jest na etapie decyzji 
środowiskowej na budowę drogi, w momencie zakończenia spraw formalnych na pewno 
pojawią się przeszkody finansowe z uwagi na stan budżetu Urzędu Marszałkowskiego.   

4) odnośnie wykupu gruntów w Bliznem Łaszczyńskiego poinformował, że sprawa dotyczy 
drogi serwisowej przy trasie S 8, jest pewien postęp w negocjacjach ale potrzebne jest 
jeszcze kolejne spotkanie w celu ostatecznych negocjacji z panem Burkotem.   

5) odnośnie rekultywacji poinformował, że spotkania w tej sprawie odbywają się cyklicznie, 
ostatnio omawiane są warunki przedłużenia umowy najmu, która kończy się w tym roku.  
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6. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych przez 
Radnych.  

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informację o oświadczeniach majątkowych, 
informując że:  

- przyjął 14 oświadczeń majątkowych od radnych, oświadczenia majątkowe zostały 
złożone w 2 egzemplarzach wraz z załączoną kopią zeznania o wysokości osiągniętego 
dochodu w roku podatkowym – PIT za rok 2012, 

- wszystkie oświadczenia majątkowe zostały złożone w terminie tj. do 30 kwietnia 
2013r, 

- swoje oświadczenie majątkowe zgodnie z ustawą złożył Wojewodzie, 
- każda rubryka oświadczenia majątkowego została wypełniona w sposób zupełny, w 

tym z zachowaniem zwrotu „nie dotyczy”,  
- porównał oświadczenia majątkowe złożone w roku 2013 z oświadczeniami 

majątkowymi złożonymi na dzień 30 kwietnia 2012 r., 
- dokonując analizy oświadczeń nie stwierdził w nich nieprawdy lub zatajenia prawdy  

i w związku z tym nie wystąpił do Dyrektora Urzędu Kontroli Skarbowej z wnioskiem o 
kontrolę oświadczeń majątkowych,   

- zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym jeden egzemplarz oświadczenia 
majątkowego radnych przekazał do Urzędu Skarbowego Warszawa- Bielany, a kopię 
oświadczeń Wójtowi Gminy celem ich przechowania przez 6 lat, 

- informuję, że nikt z radnych nie łamie przepisów ustawy o samorządzie gminnym art. 
24f, który dotyczy prowadzenia działalności gospodarczej z wykorzystaniem mienia 
komunalnego, 

- zgodnie z dyspozycją art. 24 h ust. 12 do Rady Gminy do dnia dzisiejszego wpłynęły 
analizy oświadczeń majątkowych od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Pruszkowie,  
od Naczelnika Urzędu Skarbowego Warszawa-Bielany, od Naczelnika Urzędu 
Skarbowego w Sochaczewie, od Wojewody Mazowieckiego i tak: 

� Naczelnik Urzędu Skarbowego w Pruszkowie stwierdził, że w wyniku 
przeprowadzonej analizy oświadczenia majątkowego za rok 2012 
nieprawidłowości nie stwierdzono, 

� Naczelnik Urzędu Skarbowego Warszawa-Bielany zweryfikował oświadczenia 
majątkowe, w wyniku czynności analitycznych nie stwierdził nieprawidłowości 
powodujących przekazanie oświadczeń do zbadania przez Dyrektora Urzędu 
Kontroli Skarbowej jako organu właściwego rzeczowo w przedmiotowym 
zakresie,  

� Naczelnik Urzędu Skarbowego w Sochaczewie stwierdził, że osoba składająca 
oświadczenie majątkowe podała niezmienioną wartość pieniężną wymienionego 
w części A.X. oświadczenia majątkowego w stosunku do lat ubiegłych, zamiast 
rzeczywistą wartość zobowiązania na dzień 31 grudnia 2012 r., jednak nie 
zachodzi podejrzenie, iż osoba składająca oświadczenie majątkowe podała w nim 
nieprawdę lub zataiła prawdę, 

� Wojewoda Mazowiecki stwierdził, że Wójt Gminy i Przewodniczący Rady Gminy 
złożył oświadczenie terminowo i w komplecie, wyniki analizy oświadczeń są bez 
uwag, 

o zaistniałych błędach poinformował zainteresowaną osobę. 

7. Informacja Wójta o złożonych oświadczeniach majątkowych przez osoby 
zobowiązane ustawą do składania oświadczeń majątkowych  
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Wójt Gminy przedstawił informację o oświadczeniach majątkowych. Poinformował,  
że zgodnie z art. 24h ust. 3 pkt 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r o samorządzie gminnym, 
oświadczenia majątkowe wójtowi mają obowiązek składać: zastępca wójta, sekretarz  gminy, 
skarbnik gminy, kierownik jednostki organizacyjnej gminy, osoba zarządzająca  i członek 
organu zarządzającego gminną osobą prawną  oraz osoba wydająca decyzje  administracyjne  
w imieniu wójta. Oświadczenie majątkowe wraz z kopią swojego zeznania o wysokości 
osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) za rok poprzedni i jego ewentualną korektę,  
są składane w dwóch egzemplarzach. Oświadczenia majątkowe za 2012r. wraz kopią PIT 
złożyli : 
1) kierownictwo Urzędu: 

- Marcin Zając - Zastępca Wójta, 

- Irena Sotomska - Skarbnik Gminy, 
- Wiesława Wojtachnio - Sekretarz Gminy, 

2) kierownicy referatów wydający w moim imieniu decyzje administracyjne, tj. 
- Jadwiga Sotomska - Kierownik USC 
- Piotr Czajkowski - Kierownik ROŚ  
- Barbara Komór - Kierownik RPiEDG, 
- Agnieszka Senterkiewicz - Kierownik RGGN 

3)  pracownicy  wydający w moim imieniu decyzje administracyjne: 
- Zofia Leśniewska - inspektor d/s ewidencji ludności, 
- Roman Balcerowiak - inspektor d/s zarządzania kryzysowego, spraw obronnych i 

obrony cywilnej, 
- Marzena Magdziak - Zastępca Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej   
- Monika Biernacka - referent d.s. świadczeń rodzinnych Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej 
4) dyrektorzy  (kierownicy) gminnych jednostek organizacyjnych: 

- Dorota Smolińska - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Starych Babicach, 
- Beata Błaszczak - Dyrektor Zespołu Szkolno Przedszkolnego w  Borzęcinie Dużym, 
- Piotr Szczepkowski - Dyrektor Gminnego Gimnazjum w Koczargach Starych,  
- Bożenna Pyć - Dyrektor Przedszkola w Starych Babicach, 
- Małgorzata Siekierska - Dyrektor Przedszkola w Bliznem Jasińskiego, 
- Barbara Maciaszek - Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Starych  Babicach, 
- Adolf Jarkowiec - Kierownik Zespołu Obsługi Finansowej Oświaty, 
- Alicja Napurka - Kierownik  Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
- Tomasz Adamczyk - Komendant Straży Gminnej, 
- Jarosław Płóciennik - Kierownika Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji. 

5) osoby zarządzające i członkowie gminnych spółek  komunalnych: 
- Paweł Turkot - Prezes Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego „Eko-Babice” Sp. z 

o.o.  
- Agnieszka Ewa Cybulska - Członek Zarządu Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego 

„Eko-Babice” Sp. z o.o.  
Razem oświadczenia majątkowe za 2012 rok na jego ręce złożyły 23 osoby. Każde 
oświadczenie zostało złożone w dwóch egzemplarzach wraz z kopią zeznania o wysokości 
osiągniętego dochodu w roku podatkowym  (PIT) za rok  2012. Po przeprowadzonej analizie 
stwierdził, że: 
1) wszystkie wyżej wymienione osoby złożyły oświadczenia majątkowe w ustawowym 

terminie,  
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2) dokonując analizy oświadczeń nie stwierdził w nich nieprawidłowości, bądź zatajenia 
prawdy i w związku z tym nie występował do Urzędu Kontroli Skarbowej z wnioskiem o  
kontrolę oświadczeń majątkowych, 

3) zgodnie z art. 24h ust. 7 analizy danych zawartych w oświadczeniach majątkowych 
dokonuje również urząd skarbowy właściwy według miejsca zamieszkania osoby 
składającej oświadczenie, w związku z powyższym przekazał wszystkie oświadczenia wraz 
z kopiami PIT do pięciu   właściwych urzędów  skarbowych: Urzędu Skarbowego 
Warszawa-Bielany, U.S. Warszawa-Bemowo, U.S. Warszawa-Śródmieście,  U.S. Pruszków 
i U.S. Sochaczew,  

4) Urzędy Skarbowe dokonujące analizy złożonych oświadczeń majątkowych  nie stwierdziły 
nieprawidłowości powodujących przekazanie oświadczeń do zbadania przez Urząd 
Kontroli Skarbowej. 

Swoje oświadczenie majątkowe wraz z PIT-em za 2012 r. złożył Wojewodzie Mazowieckiemu.   
Zgodnie z wymogiem ustawowym (art. 24 i ust. 2 ustawy) przyjął na przechowanie od 
Przewodniczącego Rady Gminy oświadczenia majątkowych złożone przez radnych Gminy 
Stare Babice. Wszystkie oświadczenia majątkowe zostały opublikowane w Biuletynie 
Informacji Publicznej. 
 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Stare Babice  

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada przystąpienie do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Stare Babice 
w rejonie ulicy Mizikowskiego. Dla terenu objętego projektem uchwały obowiązuje 
miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego gminy Stare Babice zatwierdzony 
uchwałą nr VIII/55/11 Rady Gminy Stare Babice z dnia 30 czerwca 2011r. Przygotowanie 
projektu uchwały poprzedzone było wykonaniem szczegółowej analizy w zakresie zasadności 

oraz stopnia zgodności z ustaleniami Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Stare Babice. W wyniku sporządzenia planu obszar ma być 
przeznaczony pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. Projekt uchwały został 
omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 

Radni nie zgłosili pytań.  

 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go 
pod głosowanie. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXII/316/13 - w sprawie przystąpienia do sporządzania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części wsi Stare Babice  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 
 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze położonej w 
Lipkowie    
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Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada nadanie nazwy 
Husarska drodze położonej w Lipkowie. Projekt uchwały został omówiony na wspólnym 
posiedzeniu Komisji. 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXII/317/13 - w sprawie nadania nazwy drodze położonej w 

Lipkowie  
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 
 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie realizacji 
zadań oświatowych za rok szkolny 2012/2013 Gminy Stare Babice 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie z art. 5a ust. 4 ustawy o systemie 
oświaty  Wójt Gminy w terminie do 31 października każdego roku, przedstawia Radzie Gminy 
informację o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach 
sprawdzianu i egzaminu. Radni otrzymali pisemną informację, Komisja Oświaty, Spraw 
Społecznych, Kultury i Kultury Fizycznej na swoim posiedzeniu szczegółowo zapoznała  
się z informacją. 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go 
pod głosowanie. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXII/318/13 - w sprawie przyjęcia informacji o stanie realizacji zadań 

oświatowych za rok szkolny 2012/2013 Gminy Stare Babice 
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 
 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
aktualizacji Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy Stare Babice do roku 2020    

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada zmianę 
częstotliwości sporządzania przez Wójta Gminy sprawozdania z wykonania ustaleń 
strategicznych i jej przedkładania Radzie Gminy do akceptacji – okresowo – odpowiednio do 
potrzeb, co najmniej raz w czasie kadencji. Projekt uchwały został omówiony na wspólnym 
posiedzeniu Komisji. 

 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Radni nie zgłosili pytań.  

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXII/319/13 - zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia aktualizacji 

Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy Stare Babice do 
roku 2020  

 - podjęta postała w głosowaniu jawnym, 14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym 
się” przy obecności 15 radnych. 
 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej dla Powiatu Warszawskiego Zachodniego z przeznaczeniem na 
organizację wypoczynku wakacyjnego dla dzieci ze środowisk polskich na 
Wschodzie  

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody na 
przekazanie w roku 2014 z budżetu gminy dotacji celowej w wysokości  16.500 zł dla Powiatu 
Warszawskiego Zachodniego  z przeznaczeniem na organizację wypoczynku wakacyjnego dla 
dzieci ze środowisk polskich na Wschodzie. Projekt uchwały został omówiony na wspólnym 
posiedzeniu Komisji. Zwrócił się z prośbą o poprawienie błędów pisarskich w projekcie 
uchwały: 
- skrócić tytuł uchwały na następujący „w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej dla Powiatu Warszawskiego Zachodniego”  
- w drugim wierszu podstawy prawnej wykreślić słowo „ustawy”, 

- w § 1 tekst „wyraża zgodę na przekazanie” zmienić na „udziela”. 

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXII/320/13 - w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej dla Powiatu Warszawskiego Zachodniego   
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 
 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia w sprawie współfinansowania lokalnej linii uzupełniającej  

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody na 
zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Stare Babice a Miastem i Gminą Ożarów 
Mazowiecki, Gminą Izabelin, Miastem i Gminą Łomianki w sprawie współfinansowania 
obsługi komunikacyjnej  tzw. linii uzupełniającej L-7 na trasie Dziekanów Leśny – Starostwo 
Powiatu Warszawskiego Zachodniego i przeznaczenia z budżetu gminy w roku 2014 kwoty w 
wysokości  60 000 zł. Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radny S. Lesisz zaapelował aby zbadać trasę autobusu i tak zorganizować kursy aby nie woził 
„powietrza”.  
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Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXII/321/13 - w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w 

sprawie współfinansowania lokalnej linii uzupełniającej  
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 
 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie inkasa oraz wynagradzania sołtysów za 
inkaso łącznego zobowiązania pieniężnego, podatków: leśnego, rolnego i od 
nieruchomości.  

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Rada Gminy Stare Babice w dniu 16 grudnia 
2011 r. podjęła uchwałę nr XIII/107/11 w sprawie inkasa oraz wynagradzania sołtysów za 
inkaso łącznego zobowiązania pieniężnego, podatków: leśnego, rolnego i  od nieruchomości. 
Następnie w dniu 23 lutego 2012 r. dokonała zmiany tej uchwały. Zgodnie z ustawą z dnia 
20 lipca 2000 r. o ogłaszaniu aktów normatywnych i niektórych innych aktów prawnych, 
tekst jednolity aktu normatywnego innego niż ustawa ogłasza się nie rzadziej niż raz na 
12 miesięcy, jeżeli był on nowelizowany. W związku z tym, że wystąpiły okoliczności do 
kolejnej nowelizacji uchwały (wybór nowego sołtysa sołectwa Klaudyn) przygotowano nowy 
projekt uchwały, uchylający dwie poprzednie uchwały wydane w tym zakresie. Projekt 
uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go 
pod głosowanie. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXII/322/13 - w sprawie inkasa oraz wynagradzania sołtysów za inkaso 

łącznego zobowiązania pieniężnego, podatków: leśnego, 
rolnego i od nieruchomości  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 
 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania radnego do składu Komisji 
Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Radny Stanisław Lesisz pismem z dnia 14 
października 2013 r. zgłosił akces pracy w Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i 
Bezpieczeństwa. Został przygotowany projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
wyniki głosowania: 
za      5 radnych 
przeciw     8 radnych 
wstrzymało się   1 radny 
głosowało   14 radnych 
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obecnych  15 radnych 
Uchwała w sprawie powołania radnego do składu Komisji Ochrony Środowiska, rolnictwa i 
Bezpieczeństwa - nie została podjęta 
 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Dyrektora I Gminnego Gimnazjum  

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w dniu 14 sierpnia 2013 r. wpłynęła skarga 
na działalność Dyrektora I Gminnego Gimnazjum w Koczargach Starych. Zgodnie ze Statutem 
Gminy skargę skierował do rozpatrzenia Komisji Rewizyjnej. Komisja Rewizyjna wypracowała 
opinię w sprawie skargi, stanowisko Komisji zostało odczytane  
i omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji a radni otrzymali uzasadnienie do projektu 
uchwały.  Skargę uznano za bezzasadną. Zwrócił się do radnych o uzupełnienie projektu 
uchwały w § 1 i wpisanie w wykropkowane miejsce „bezzasadną”. Ponadto poprosił aby w 
uzasadnieniu zamiast „Zakładu” wpisać „Zespołu” a w ustaleniach do zapisu 14 wykreślić 
słowo „protokółu”. Spytał czy są dodatkowe pytania radnych? Przypomniał, że nazwisko i 
imię skarżącej i innych wymienionych w skardze osób fizycznych podlegają ochronie na 
podstawie ustawy o ochronie danych osobowych, ponieważ są to dane osób fizycznych nie 
pełniących funkcji publicznych. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go 
pod głosowanie. 
 
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, przy 1 głosie 
„wstrzymującym się”, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXII/323/13 - w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora I 

Gminnego Gimnazjum   
- podjęta została w głosowaniu jawnym, 12 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących 
się”, przy obecności 15 radnych. 
 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 
Stare Babice na 2013 rok  

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada: 

1) zwiększenie dochodów gminy o kwotę 282 507,29zł dochody po zmianach wyniosą 
84 252 989,04zł z tego: 

a) dochody bieżące 67 058 736,04zł 
b) dochody majątkowe 17 194 253,00zł 

2) zwiększenie wydatków gminy o kwotę 282 507,29zł, wydatki po zmianach wyniosą 
86 923 682,04zł z tego: 

a) wydatki bieżące 65 219 349,04zł 
b) wydatki majątkowe  21 704 333,00zł 

3) aktualizację załącznika dotyczącego dotacji udzielonych z budżetu gminy podmiotom 
należącym i nie należącym do sektora finansów publicznych 
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Na wspólnym posiedzeniu Komisji radni otrzymali autopoprawkę do projektu uchwały. 
Autopoprawkę omówiła Pani Skarbnik. 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy, który pozwala łącznie 
głosować nad grupą poprawek zgłosił wniosek o przeprowadzenie łącznego głosowania nad 
grupą poprawek  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go 
pod głosowanie. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXII/324/13 - w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Stare Babice 

na 2013 rok 
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 
 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Stare Babice na lata 2013-2024   

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w związku ze zmianą budżetu Gminy Stare 
Babice na rok 2013, istnieje konieczność aktualizacji Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Stare Babice na lata 2013-2024. Planowane dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej 
Prognozie  Finansowej w roku 2013 od ostatniej zmiany zwiększyły się następująco: 

a) dochody ogółem zwiększono o kwotę 289 717,29złzł, 
b) wydatki ogółem zwiększono o kwotę 289 717,29zł, w tym: 

– wydatki bieżące zwiększono o kwotę 210 517,29zł, 
– wydatki majątkowe zmniejszono o kwotę 79 200,00zł 

 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go 
pod głosowanie. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXII/325/13 - w sprawie zmian w wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Stare Babice na lata 2013-2024  
- podjęta została jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 
 

19. Zapytania radnych. 
 
Radna A. Kaczurba zwróciła uwagę na nieelegancki wygląd godeł w szkole w Babicach, wie 
że sprawa ta leży w kompetencji dyrektora szkoły, jednak uwagę zgłasza organowi 
prowadzącemu aby sprawę skontrolować również w innych placówkach oświatowych na 
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terenie gminy. Stwierdziła, że na konferencji Wójt informował o uroczystościach związanych 
z rocznicą uruchomienia Radiostacji Babice, jednak nie wszyscy radni byli obecni, dlatego 
poprosiła o powtórzenie tych informacji.  
 
Radny T. Szuba zwrócił się z prośbą o rozważenie możliwości nadania „im. Eugeniusza 

Przedworskiego” wyremontowanemu skwerowi czy parkingowi przed ośrodkiem zdrowia lub 
alei prowadzącej do stawów. Eugeniusz Przedworski to godna osoba, przedwojenny 
społecznik, Wójt Gminy Blizne przez cały okres międzywojenny, proponowany teren znajduje 
się w pobliżu jego miejsca zamieszkania oraz obecnej i przedwojennej siedziby urzędu gminy. 
Dodał, że złoży tę propozycję na piśmie.  
 
Radny S. Lesisz spytał kiedy będą obniżone opłaty za wywóz śmieci, chodzi o pismo które 
złożył wspólnie z radnym Szubą i radnym Sobczakiem.  
 

20. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
 
Wójt ustosunkował się do pytań następująco: 
- odnośnie godła w szkole stwierdził, że należy tego typu sprawy zgłaszać do dyrektorów 
szkół, ich zastępców, którzy są odpowiedzialni za tego typu rzeczy; 
- odnośnie obchodów 90 rocznicy uruchomienia Radiostacji Babice, które odbędą się 17 
listopada poinformował, że uroczystość rozpocznie się mszą świętą o godz. 9:30, następnie 
nastąpi przemarsz pod nowy budynek urzędu, tam powstaje maszt flagowy o wysokości 6m 
(jako miniatura jednej z wież) i tablica pamiątkowa, wyraził także rozczarowanie niską 
frekwencją radnych na konferencji.  
 
Radna A. Kaczurba wyjaśniła, że zwróciła się do Wójta, ponieważ w ubiegłym roku szkolnym 
zwracała uwagę Dyrekcji Szkoły i Radzie Szkoły i nic z tym nie zrobili.  
 
Wójt stwierdził, że Urząd zajmie się tą sprawą, skoro było zgłaszane Dyrekcji.  
Odnośnie wniosku radnego Szuby stwierdził, że jest to postulat który nie wymaga 
odpowiedzi.  
Odnośnie stawek za śmieci przypomniał, że rozstrzygnięto przetarg na niższe niż uchwalone 
przez radę gminy maksymalne stawki, dlatego stawki będą uregulowane w ten sposób, że 
opłaty za odpady posegregowane będą niższe a niesegregowane będą podwyższone. Za 
nadwyżkę planowany jest zakup pojemników dla mieszkańców.   
  

21. Wolne wnioski i informacje. 
 
Pani E. Sytniewska poruszyła następujące sprawy: 
- mieszkańcy po 65 roku życia otrzymują dofinansowanie do szczepień przeciw grypie, 
przetarg wygrały dwie placówki: Sorno i Medicor, różnica w cenie była znaczna, spytała czy 
nie można było dać szczepionki tylko tańszemu oferentowi, 
- czy pracując w Komisji radni ustalili, że można nauczycielowi pracującemu więcej niż 
godziny „hallowskie” nie płacić za tę pracę, na stronie Gimnazjum nie zauważyła aby było 
kółko fizyczne i techniczne, które ona prowadziła, wie że został zatrudniony nowy nauczyciel 
fizyki, 
- podczas obrad radni głosują nie podnosząc rąk, choć wymaga tego przewodniczący 
jednocześnie nie uwzględniając tego przy podawaniu wyników głosowania, zastanawia się 
czy jest to zgodne z regulaminem,  
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- przez 8 semestrów studiowała podyplomowo na Podlaskiej Akademii Nauk, czy takiego 
nauczyciela można wyrzucić,  
- zorientowała się, że w urzędzie pracuje jej uczennica Patrycja Ciećwierz, była na wykazie 
pracowników, następnego dnia poszła z nią porozmawiać ale okazało się, że już nie pracuje, 
kadrowa w Urzędzie powiedziała, że taka osoba w ogóle nie pracuje.   
 
Przewodniczący Rady Gminy odnośnie głosowania poinformował, że § 42 ust. 2 Statutu 
Gminy mówi, że „Wynik głosowania określa przewodniczący rady przy wykorzystaniu 

urządzenia do zliczania głosów”.  
 
Wójt odnośnie szczepień dla mieszkańców powyżej 65 roku życia wyjaśnił, że w przypadku 
tego konkursu warunki przewidywały zlecenie szczepień dla dwóch punktów, co ułatwiło 
dojazd mieszkańcom, z tego wynika różnica w cenie, można złożyć zapytanie o dostęp do 
informacji publicznej w tej sprawie. W zakresie godzin „hallowskich” wyjaśnił, że leży to w 
kwestii dyrektorów szkół i on nie wie czy godziny te są prawidłowo wykorzystane.  
Odnośnie zatrudnienia pani Patrycji Ciećwierz poinformował, że nie była ona nigdy 
zatrudniona ani nie starała się o prace, przez pewien okres czasu odbywała staż.   
 
Pani E. Sytniewska powiedziała, że nauczyciela obowiązują w tygodniu dwie godziny 
„hallowskie”, są to godziny, które nauczyciel przeznacza na zajęcia wyrównawcze i koła 
zainteresowań, dodatkowe godziny są płatne,   
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę Pani Sypniewskiej, że wyczuwa w jej 
wypowiedziach prywatną wendettę. Poinformował, że w sprawie Pani Sytniewskiej toczą się 
również sprawy w innych instytucjach, rada gminy nie powinna rozstrzygać sporów 
pomiędzy pracownikiem a pracodawcą. Zaapelował aby Pani Sytniewska wstrzymała się ze 
swoimi sprawami przynajmniej do czasu jak problem zostanie rozstrzygnięty przez wyższe 
instancje – Sąd Pracy, Komisję przy Urzędzie Wojewódzkim. Na forum rady gminy wyczerpały 
się możliwości rozpatrywania tej sprawy a Wójt nie jest właściwym organem ze względu na 
nauczanie, tylko Kuratorium.  
 
Zastępca Wójta odniósł się do godzin „hallowskich” zaprzeczając, że gmina nie płaci za 
dodatkowe godziny. Dyrektor o to występuje jeżeli widzi taką potrzebę, widocznie menadżer   
uznaje że dwie godziny dodatkowe są wystarczające. Przypomniał, że w gimnazjum został 
rozszerzony program, zwiększono ilość godzin z matematyki i angielskiego. Gmina dba aby 
edukacja w gminie była na odpowiednim poziomie.  
  
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że następna sesja odbędzie się 28 listopada 
2013 r. (w czwartek) o godz. 14:00. Proponowane tematy wynikające z przyjętego planu 
pracy Rady Gminy to: 
1) uchwalenie Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na rok 2014, 
2) zatwierdzenie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i Przemocy Domowej Gminy Stare Babice na 
rok 2014  

 
W związku z tym, że radny Stanisław Lesisz przemieszczając się po sali obrad, zabrał 
kilkakrotnie głos bez zgody Przewodniczącego, czym zakłócił porządek obrad, Radny A. 
Kotwicki, jako członek Komisji Bezpieczeństwa, podziękował 8 radnym, że wykazali wielką 
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troskę o jego stan psychofizyczny i nie zagłosowali za powołaniem radnego do Komisji, której 
on jest członkiem.  

 
22. Zakończenie obrad. 

 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził wyczerpanie porządku obrad i ogłosił zamknięcie 
XXXII sesji Rady Gminy Stare Babice. 
  
  WICEPRZEWODNICZĄCY      PRZEWODNICZĄCY 
 RADY GMINY RADY GMINY 
 
 Adam KOTWICKI Henryk KUNCEWICZ  
 
Protokół sporządziła  

A. Błażejewska  
 
 


